
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 8

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 07 Noviembre 2022

Hora inicio/fin: 19:30 / 20:45

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. José Luís López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

M  iembros ausentes:  

Dª. Verónica Ruíz Escrig
Dª. Lorena Bachero Colomer
Dª. Irene Gómez Santos

Presidente (PSOE)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera
AMPA Ceip Vicente Artero 

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vicepresidenta (Compromís)(*)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)

Secretaria:

Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 26 DE SEPTIEMBRE DE 2022.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el  26 de 
septiembre de 2022, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente comenta que no hay nada que informar.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la Secretaria se procede a la lectura de aquellas propuestas que se 
han contestado desde los diferentes Negociados.
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4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
reitera la petición de instalar un baño público en la plaza del Grupo.

Pregunta cuando se va a realizar el carril bici  en la Carretera Alcora, a lo que el 
Presidente  informa  que  se  está  valorando  empezar  los  trabajos  pronto,pero  tienen 
dificultad en un tramo de 20 / 40 metros que no es público, sino privado, por ese motivo se 
están retrasando  más.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, reitera la petición 
de reponer los árboles que faltan, de dos a tres unidades, en la Cuadra La Salera.

En la Plaza Casto Moya, se desmontó una papelera para hacer las fiestas del 
barrio en Octubre, pero todavía no se ha vuelto a instalar.

Pregunta cuando se se van a realizar las obras en la UE-36, la media rotonda que 
tienen que hacer al  final  de la calle,  al igual que realizar la acera hasta el  Grupo San 
Lorenzo.

Informa  que  en  el  centro  cívico  hay  algunos  azulejos  rotos  y  que  hay  que 
sustituirlos, además tienen que cambiar unas pantallas de luz que no funcionan por otras 
de led.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, reitera 
que se pinte la caseta de la asociación y el repintado de los bancos.

Solicitan tener una reunión con el Concejal de Movilidad para comentar sobre las 
paradas de bus de la nueva línea a instalar.

Pregunta en que situación se encuentra el Plan General de la Ciudad, a lo que el 
presidente  informa que  se aprobará  el  próximo viernes  11  de noviembre  por  el  Pleno 
Municipal.

Concepción solicita  una reunión con los  técnicos  para  retomar  nuevamente  el 
proyecto de urbanización de la Choquera, junto con Racó de Mercader, a lo que propone 
una reunión  para la semana siguiente.

El Sr. Francisco Martinez, representante de la AVV. San José Obrero, Ctra. 
Alcora y Adyacentes, solicita que se limpien los imbornales de las calles del barrio.

Informa que hay muchas cucarachas y ratas, por lo que solicita que se fumigue 
para evitar la proliferación de estos animales.

Comenta que hay unos cables en el  barrio  que cruzan la calle,  dichos cables 
parece ser  que sean de compañías telefónicas  como Digie,  Moviestar,  … informa que 
están rotos, muchos de ellos pelados y que suponen un peligro.

Solicita que se revise la parada de autobús que hay en la Ctra. Alcora, a la altura 
del bar Casa Laura, propone que se saque dicha parada hacia la carretera, y que se hable 
con los chofers de autobús para ver si ellos tienen otra opción de mejora.

En la Carretera Alcora, justo también del bar Casa Laura, hay un trozo que no hay 
acera, está lleno se socavones. 
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En la Cuadra La Torta, a la altura del colegio Grans i Menuts, pasando el parking, 
dirección San Lorenzo, hay un cable verde que está en muy mal estado y con lo cual es 
peligroso, se cree que este cable es de Iberdrola.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes,  pregunta  acerca  de  los  presupuestos  participativos  del  2019,  sobre  las 
peticiones de gimnasio para la Plaza Jaime Ribes, la instalación del riego por goteo de la 
misma plaza. Indica que para comentar sobre la instalación de de estas peticiones que le 
llamen por teléfono al presidente. Pascual Barreda.

Reitera la petición de instalar unas barreras protectoras en el carril de ciclistas y 
peatones, recayentes a la Carretera Borriol,  desde el  Grupo San Roque hasta Talleres 
Chavala.

Comenta que el Centro Cívico del barrio no tiene agua desde hace dos días, lo 
informó a través del SMC. A lo que el Presidente de la Junta pasa nota en ese momento al 
Director de Servicios Públicos para que sea revisado en la mayor brevedad posible.

Informa que las hierbas de los colectores de Camino Collet con Carretera Borriol y 
en carretera de Borriol a la altura de Karting Indoor, se ha limpiado el segundo, el primero 
no. y que lo que han hecho ha sido quitar la hierba, pero la tierra la han dejado, con lo cual, 
se debería quitar también la tierra.

En el cauce del Barranco del Sol que coincide con el cruce de Camino Collet, con 
Cuadra Segunda, está lleno de grava y mucha vegetación. Sería interesante que con un 
tractor pala se limpie un tramo de cauce para facilitar el paso del agua del barranco.

Reitera la petición de instalar el nombre de la “Calle Colombia”.

Reitera  la  petición  de  instalar  las  estructuras  metálicas  de  los  contenedores 
recayentes a la Ctra. Borriol y Cuadra Segunda. 

Solicita la instalación de una papelera en la entrada de la UJI, desde la rotonda de 
la Silla, en la acera recayente a Grupo San Roque.

Dar una solución en el  paso de peatones situado en la Ctra.  Borriol  con calle 
María Teresa de Calcula, dado que los vehículos circulan a gran velocidad.

Reitera la petición de realizar rampas de acceso a la Plaza Jaime Ribes.

Reitera  la  petición  de  retirar  los  4  postes  de se colocaron provisionalmente  y 
desde más de 10 años que no están operativos,  repartidos en calle  General Marina y 
Carretera de Borriol.

Informa que en el Camino Collet con calle Costa Rica el contenedor de vidrie está 
roto en la parte inferior del mismo.

Solicita  que  se  realice  una  revisión  a  todas  las  arquetas  para  solucionar  el 
problema de ratas en el barrio, sobre todo en la Plaza Jaime Ribes.

Informa que hace unos días, un conductor de patinete sufrió un  accidente debido 
al mal estado en que se encuentran las juntas de dilatación procedentes de la estación del 
tren.
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El Sr. Vicent Francesc Sales, Concejal (P Popular), informa que en la Cuadra 
Lairón,  a  la  altura  del  restaurante  Instinto  Carnívoro  el  pavimento  se  encuentra  muy 
deteriorado, con socavones peligrosos.

Comenta que en el Paseo de la Universidad (puente) los patinetes y bicicletas 
bajan con mucha velocidad, por lo que sería necesario para la seguridad de todos, llevar 
un control en este aspecto.

Informa que en el Centro de Salud del Raval Universitari, el alumbrado público es 
muy deficiente, concretamente en la calle Ceramista Manolo Safont.

Y no habiendo mas asuntos que tratar,  se levanta la sesión, siendo las veinte 
horas y cuarenta y cinco minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman  el 
Presidente y la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 8

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 07 Novembre 2022

Hora inicie/fi: 19.30 / 20.45

Lloc: Tinença Alcaldia Oest

Membres assistents:

D. José Luís López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

M  embros absents:  

Dª. Verónica Ruíz Escrig
Dª. Lorena Bachero Colomer
Dª. Irene Gómez Santos

Presidente (PSOE)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera
AMPA Ceip Vicente Artero 

Vicepresidenta (Compromís) (*)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit: 

 1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 26 DE SETEMBRE DE 2022.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 26 de setembre 
de 2022, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr. President comenta que no hi ha res a informar.
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3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la Secretària es procedeix a la lectura d'aquelles propostes que s'han 
contestat des dels diferents Negociats.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AV Grup Reis i Ctra. l'Alcora, reitera 
la petició d'instal·lar un bany públic en la plaça del Grup.

Pregunta  quan  es  realitzarà  el  carril  bici  en  la  Carretera  l'Alcora,  al  que  el 
President informa que s'està valorant començar els treballs ràpid,però tenen dificultat en un 
tram de 20 / 40 metres que no és públic, sinó privat, per aqueix motiu s'estan retardant 
més.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AVV El Saboner, reitera la petició de 
reposar els arbres que falten, de dos a tres unitats, en la Quadra La Salera.

En la Plaça Casto Moya, es va desmuntar una paperera per a fer les festes del 
barri a l'octubre, però encara no s'ha tornat a instal·lar.

Pregunta quan es es realitzaran les obres a la UE-36, la mitja rotonda que han de 
fer al final del carrer, igual que realitzar la vorera fins al Grup Sant Lorenzo.

Informa que en el centre cívic hi ha alguns taulells trencats i que cal substituir-los, 
a més han de canviar unes pantalles de llum que no funcionen per altres de led.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La Joquera, reitera que 
es pinte la caseta de l'associació i el repintat dels bancs.

Sol·liciten tindre una reunió amb el Regidor de Mobilitat per a comentar sobre les 
parades de bus de la nova línia a instal·lar.

Pregunta en què situació es troba el Pla General de la Ciutat, al que el president 
informa que s'aprovarà divendres que ve 11 de novembre pel Ple Municipal.

Concepción sol·licita  una reunió  amb els  tècnics per  a reprendre novament  el 
projecte d'urbanització de la Joquera, juntament amb Racó de Mercader, al que proposa 
una reunió per a la setmana següent.

El  Sr.  Francisco  Martinez,  representant  de  l'AVV.  San  José  Obrer,  Ctra. 
l'Alcora i Adjacents, sol·licita que es netegen els embornals dels carrers del barri.

Informa que hi  ha  moltes  paneroles  i  rates,  per  la  qual  cosa sol·licita  que es 
fumigue per a evitar la proliferació d'aquests animals.

Comenta que hi ha uns cables en el barri que travessen el carrer, aquests cables 
sembla ser que siguen de companyies telefòniques com Digi, Moviestar, … informa que 
estan trencats, molts d'ells pelats i que suposen un perill.

Sol·licita que es revise la parada d'autobús que hi ha en la Ctra. l'Alcora, a l'altura 
del bar Casa Laura, proposa que es traga aquesta parada cap a la carretera, i que es parle 
amb els xofers d'autobús per a veure si ells tenen una altra opció de millora.
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En la Carretera l'Alcora, just també del bar Casa Laura, hi ha un tros que no hi ha 
vorera.

En la Quadra La Torta, a l'altura del col·legi Grans i Menuts, passant el pàrquing, 
direcció Sant Lorenzo, hi ha un cable verd que està en molt mal estat i amb la qual cosa és 
perillós, es creu que aquest cable és d'Iberdrola.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AV  Grup  Roser,  Ctra  Borriol  i 
adjacents, pregunta sobre els pressupostos participatius del 2019, sobre les peticions de 
gimnàs per a la Plaça Jaime Ribes, la instal·lació del reg per degoteig de la mateixa plaça. 
Indica que per a comentar sobre la instal·lació de de aquestes peticions que li telefonen al 
president. Pascual Barreda.

Reitera la petició d'instal·lar unes barreres protectores en el carril  de ciclistes i 
vianants, que donen a la Carretera Borriol, des del Grup Sant Roque fins a Tallers Xavala.

Comenta  que el  Centre  Cívic  del  barri  no  té aigua des de fa dos dies,  el  va 
informar a través del SMC. Al que el President de la Junta passa nota en aqueix moment al 
Director de Serveis Públics perquè siga revisat en la major brevetat possible.

Informa que les herbes dels col·lectors de Camí Collet amb Carretera Borriol i en 
carretera de Borriol a l'altura de Karting Indoor, s'ha netejat el segon, el primer no. i que el 
que han fet ha sigut llevar l'herba, però la terra l'han deixada, amb la qual cosa, s'hauria de 
llevar també la terra.

En el llit del Barranc del Sol que coincideix amb l'encreuament de Camí Collet, 
amb Quadra Segona, està ple de grava i molta vegetació. Seria interessant que amb un 
tractor pala es netege un tram de llit per a facilitar el pas de l'aigua del barranc.

Reitera la petició d'instal·lar el nom del Carrer Colòmbia.

Reitera  la  petició  d'instal·lar  les  estructures  metàl·liques  dels  contenidors  que 
donen a la Ctra. Borriol i Quadra Segona. 

Sol·licita la instal·lació d'una paperera en l'entrada de l'UJI, des de la rotonda de la 
Silla, en la vorera que dona a Grup Sant Roque.

Donar una solució en el pas de vianants situat en la Ctra. Borriol amb carrer María 
Teresa de Calcula, atés que els vehicles circulen a gran velocitat.

Reitera la petició de realitzar rampes d'accés a la Plaça Jaime Ribes.

Reitera la petició de retirar els 4 pals des van col·locar provisionalment i des de 
més de 10 anys que no estan operatius, repartits en carrer General Marí i Carretera de 
Borriol.

Informa que en el Camí Collet amb carrer Costa Rica el contenidor de vidrie està 
trencat en la part inferior d'aquest.

Sol·licita  que  es  realitze  una  revisió  a  totes  les  arquetes  per  a  solucionar  el 
problema de rates en el barri, sobretot en la Plaça Jaime Ribes.
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Informa que fa uns dies, un conductor de patinet va patir un accident degut al mal 
estat en què es troben les juntes de dilatació procedents de l'estació del tren.

El Sr. Vicent Francesc Sales, Regidor (P Popular), informa que en la Quadra 
Lairón, a l'altura del restaurant Instint Carnívor el paviment es troba molt deteriorat, amb 
foradades perilloses.

Comenta que en el Passeig de la Universitat (pont) els patinets i bicicletes baixen 
amb molta velocitat, per la qual cosa seria necessari per a la seguretat de tots, portar un 
control en aquest aspecte.

Informa que en el Centre de Salut del Raval Universitari, l'enllumenat públic és 
molt deficient, concretament al carrer Ceramista Manolo Safont.

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint hores i 
quaranta-cinc  minuts,  estenent-se  d'ella  la  present  acta,  que  signen  el  President  i  la 
Secretària de la Junta, en el lloc i data al principi expressats.
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